

Hon. Sir A. G. Archibald then read the following resolution, which was passed unanimously:—"Resolved that an humble Address be passed to His Excellency, for a return showing so far as the same can at present be ascertained, the number of bridges, above the size of culverts, required to be constructed on the Intercolonial Railway, the localities where the same are to be built and the estimated cost, such return to show the estimated cost, if the spans are constructed of timber, and the estimated cost if constructed in iron. Also a copy of so much of the contracts for the construction of the road, as contains the provisions, if any, for enabling the Commissioners to substitute iron for wood in the construction of bridges in case it may seem to them desirable to do so."

### RECIPROCITY

Mr. Mackenzie moved for a return of correspondence on the subject of commercial reciprocal relations with the United States. His object in making the motion was that he had heard that offers to renew the Reciprocity Treaty with Canada had been rejected. There was another object; he wished to know what negotiation to that effect had been entered into between Prince Edward Island and Canada. None of the correspondence had yet been made public.

Hon. Sir John A. Macdonald replied that all the correspondence which could be furnished would be submitted to the House.

### FISHERIES

Hon. Sir A. T. Galt asked if the correspondence respecting fisheries had been prepared yet.

Hon. Sir John A. Macdonald replied that a number of documents were of an unofficial nature and the Government had no authority to bring them down. They would publish all that could be supplied as early as possible.

### INTEREST

Mr. Bellerose moved that the Bill intituled: "An Act respecting interest" be reprinted as amended—Carried.

### THE NORTH-WEST

In reply to Hon. Mr. Wood,

Hon. Sir John A. Macdonald said they had brought down all the correspondence respecting the North-West that it was intended to submit to the House.

L'honorable sir A. G. Archibald fait ensuite la lecture de la résolution suivante qui a été adoptée à l'unanimité: «Il a été décidé de présenter à Son Excellence une humble requête pour qu'il nous soumette un rapport faisant état—en autant qu'il lui est possible de certifier en ce moment—du nombre de ponts, plus longs que des ponceaux, qu'exige la construction du chemin de fer Intercolonial, des localités où ils seront érigés et des coûts estimatifs; le rapport devra également faire état du coût estimatif des travées si elles sont construites en bois plutôt qu'en fer. De plus, un exemplaire de chaque contrat de construction de la ligne devra accompagner le rapport, comme le prévoient les dispositions des contrats, s'il y a lieu, afin de permettre aux commissaires de substituer le bois au fer dans la construction des ponts, dans les cas où ils jugeraient à propos de le faire.»

### RÉCIPROCITÉ

M. Mackenzie demande qu'un rapport soit déposé à la Chambre concernant les relations avec les États-Unis en matière de réciprocité commerciale. Cette requête fait suite à ce qu'il a entendu dire, soit que les offres de renouvellement du Traité de Réciprocité avec le Canada avaient été rejetées. De plus, il désire connaître la nature des négociations qui ont été amorcées entre l'Île-du-Prince-Édouard et le Canada. Jusqu'à présent, aucune correspondance n'a été rendue publique.

L'honorable sir John A. Macdonald répond qu'il déposera à la Chambre toute la correspondance qui lui sera fournie à cet égard.

### PÊCHERIES

L'honorable sir A. T. Galt demande si la correspondance sur les pêcheries est prête.

L'honorable sir John A. Macdonald répond qu'un certain nombre de documents n'étaient pas de caractère officiel et que le Gouvernement n'avait pas l'autorité de les déposer à la Chambre. Il publiera le plus tôt possible tout ce qui lui sera fourni.

### INTÉRÊTS

M. Bellerose demande que le projet de loi intitulé: «Acte concernant l'intérêt» soit réimprimé tel qu'amendé—Motion adoptée.

### LE NORD-OUEST

En réponse à l'honorable M. Wood,

L'honorable sir John A. Macdonald ajoute que, selon leurs intentions, toute la correspondance relative au Nord-Ouest a été déposée à la Chambre.